
Zápisnica 
 

z  verejného zasadania Obecného zastupiteľstva v Podbieli 

zo dňa 13. januára 2012 
 

Prítomní:   JUDr. Jozef Domiňák – starosta obce   

Poslanci:    Bc. Pavol Kudzbel, Ing. Iveta Kanderková, Pavol Lofaj, Dušan Dvorský, 

Rudolf Veselý, Slavomír Korčuška 

 Ľubomír Franko – neospravedlnený   

Hl. kontrolór obce:   Viera Bebejová  

Ďalší prítomní: podľa prezenčnej listiny   

 

 

K bodu číslo 1: Otvorenie  

Starosta obce JUDr. Jozef Domiňák privítal prítomných členov obecného zastupiteľstva a 

prítomných občanov. Konštatoval, že sú prítomní 6 poslanci a obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné.  Začalo sa  rokovanie obecného zastupiteľstva.  

 

K bodu číslo 2: Schválenie programu rokovania  

Starosta obce oboznámil prítomných s predloženým programom a opýtal sa na doplňujúce návrhy. 

Nikto nemal žiadne. Starosta obce navrhol doplniť do programu: 

  a) do bodu č.17 - Žiadosti občanov - žiadosť Jozefa Lofaja, Podbiel č. 214  o zámenu pozemkov, 

  b) bod č. 14  -  Schválenie kúpy pozemkov v lokalite Pod Pálenicou - neprerokovať, 

  c) doterajšie body posunúť tak,  ako postupne nasledujú. 

Hlasovaním „za“  zmenu v programe hlasovali všetci 6 prítomní poslanci. Hlasovaním ,,za“ nový 

celý upravený program boli všetci 6 prítomní poslanci. Obecné zastupiteľstvo sa riadilo týmto 

programom. Začalo sa prerokovávanie jednotlivých bodov programu.  

 

K bodu číslo 3: Voľba  návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice   

Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Slavomír Korčuška a Dušan Dvorský. Hlasovaním ,,za“ 

Slavomíra Korčušku boli 5 poslanci, 1 sa zdržal hlasovania. Hlasovaním ,,za“ Dušana Dvorského  

boli 5 poslanci, 1 sa zdržal hlasovania. 

Za overovateľov zápisnice starosta určil Ing. Ivetu Kanderkovú a Pavla Lofaja, za zapisovateľku 

Alenu Mišunovú. 

 

K bodu číslo 4: Informácie starostu obce o plnení uznesení obecného zastupiteľstva  

Starosta obce JUDr. Jozef Domiňák informoval o plnení uznesení od zasadnutia v mesiaci október 

2011 nasledovne: 

1.  Plnenie uznesenia zo zasadania  zastupiteľstva č. 6/2011- október 2011 

a/  udelenie odmien Ing. Jozefe Lukačíkovej a Júliusovi Cibulákovi - boli odmenení  dňa 4.11.2011. 

b/ Vyhotovenie projektovej dokumentácie  na výstavbu chodníka pre chodcov v časti obce Ulica -  

bola uzavretá zmluva o dielo s projektantom Ing. Jozefom Chrenščom z Dolného Kubína. Projekt 

bol vypracovaný v súlade so zmluvou. V súčasnej dobe sa realizujú vyjadrenia dotknutých orgánov 

a organizácií v zmysle stavebného zákona.  

c/ Vyvlastňovanie pozemkov pod miestne komunikácie v časti obce Pod Pálenicou - ešte nebolo 

uskutočnené. Ukončuje sa zmluva o kúpe pozemkov od tých občanov, ktorí do konca roka 2011 

prejavili záujem o ich predaj obci. So zámenou pozemkov prišli ešte ďalší záujemcovia a je 

predpoklad splnenia uznesenia  asi  v mesiaci apríl 2012. 
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2. Plnenie uznesenia zo zasadnutia zastupiteľstva č. 7/2011- december 2011 

a/  Použitie rezervného fondu na úhradu projektovej dokumentácie na výstavbu chodníka Ulica -

bude zrealizované do  konca januára 2012 v zmysle zmluvy o dielo k projektu.   

b/ Udelenie mimoriadnych odmien pre poslancov a členov komisií obecného zastupiteľstva - boli 

vyplatené v mesiaci december 2011.  

c/ Schválenie všeobecne záväzných nariadení - všetky boli v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. 

zverejnené na úradnej tabuli obce. Od 1.1.2012 nadobudli účinnosť a obecný úrad bude postupovať 

podľa nich. 

d/ K ostatným prerokovaným bodom boli vyhotovené výpisy z uznesení, vrátane ich doručenia 

dotknutým občanom a organizáciám. 

 e/ Zámena pozemkov bude realizovaná spoločne s prípadnými ďalšími záujemcami, o čom bude 

zastupiteľstvo rokovať v mesiaci apríl 2012. 

3. Plnenie uznesenia zo zasadnutia obecného zastupiteľstva č. 1/2011 - január 2011 

a/ V súvislosti s prijímaním rozpočtu na rok 2012 bolo potrebné pripomenúť uznesenie č. 1/2011 

bod 8, podľa ktorého bolo poskytnutie finančných dotácií viazané  na podmienku ich zúčtovania do 

30.11.2011. Starosta konštatoval, že toto uznesenie bolo splnené len zo strany Cykloturistického 

oddielu.  V prípade nesplnenia tejto podmienky nebude žiadateľovi poskytnutá dotácia v roku 2012.  

V diskusii sa spýtal Pavol Lofaj, ako je to s vyúčtovaním TJ ŠK Podbiel. Odpovedala kontrolórka 

obce, že chýbajú 4 faktúry,  ktoré však majú byť v krátkom čase doručené.  

K  tomuto bodu z poslancov už nikto nemal pripomienky, ani nikto z poslancov nezaujal stanovisko 

k tomu, že nebolo splnené uznesenie č. 1/2011. Starosta obce navrhol, aby tento bod vzali poslanci 

na vedomie. Hlasovaním ,,za“ boli 5 poslanci, 1 sa zdržal hlasovania. Písomná informácia tvorí 

prílohu zápisnice. 

 

K bodu číslo 5: Správa hlavného kontrolóra obce o výsledkoch kontrolnej činnosti za obdobie 

4. štvrťroka 2011 

Starosta obce oboznámil prítomných, že Správu hlavného kontrolóra obce o výsledkoch kontrolnej 

činnosti za obdobie 4. štvrťroka 2011 dostali poslanci na preštudovanie.  

V diskusii sa prihlásil Pavol Lofaj a navrhol 30 dní na doplnenie dokladov na zúčtovanie dotácie. 

Starosta vysvetlil nadväznosti vyplývajúce zo schvaľovaného nariadenia obce o dotáciách - teda 

veci sa budú konkretizovať v dotačnej zmluve. Po tomto navrhol ukončiť diskusiu a bod vziať na 

vedomie. Hlasovaním ,,za“ prednesený návrh hlasovali všetci 6 prítomní poslanci. Správa tvorí 

prílohu zápisnice.     

 

K bodu číslo 6: Voľba prísediaceho Okresného súdu v Námestove 

Starosta obce vysvetlil prítomným, že Okresný súd v Námestove oslovil tunajší obecný úrad 

o navrhnutí kandidáta na prísediaceho Okresného súdu v Námestove. Z občanov sa prihlásila Mgr. 

Zuzana Lofajová, bytom Podbiel č. 50. Na Okresnom súde v Námestove kandidátku schválili 

a okresný súd nemá námietky na jej kandidovanie do volieb za prísediaceho sudcu. V diskusii sa 

nikto neprihlásil. Hlasovaním ,,za“  zvolenie menovanej bolo 6 prítomných poslancov.    

 

K bodu číslo 7: Schválenie plánu rokovaní obecného zastupiteľstva na rok 2012 

Starosta obce navrhol plán rokovaní obecného zastupiteľstva v Podbieli na rok 2012 v termínoch: 

január 13.1.2012, apríl 27.4.2012, júl 27.7.2012, október  5.10.2012, december 7.12.2012. Dodal, že 

v prípade potreby sa zvolá mimoriadne zasadanie. V diskusii  poslanci nemali žiadne pripomienky.  

Hlasovaním ,,za“ navrhnutý plán rokovaní boli všetci  6 prítomní poslanci. 

 

K bodu číslo 8: Schválenie vypracovania projektu na rekonštrukciu elektrických rozvodov 

v budove základnej školy  
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Starosta obce vysvetlil prítomným a poslancom, že z pravidelnej kontroly a revíznej správy ZŠ 

s MŠ vyplynulo, že je nutné prerobiť elektrické rozvody v základnej škole, kde sú ešte staré 

hliníkové drôty, ktoré nezvládajú súčasné zaťaženie siete spotrebičmi a hrozia v budúcnosti škody 

spôsobené preťažením siete. K tomu je potrebné vypracovať projekt na rekonštrukciu elektrických 

rozvodov, aby tieto po rekonštrukcii spĺňali príslušné normy. V prípade, že bude na to dostatok 

finančných prostriedkov bude sa táto rekonštrukcia realizovať v priebehu letných prázdnin. 

Hlasovaním ,,za“ boli všetci  6 prítomní poslanci.  

 

K bodu číslo 9: Schválenie rozpočtu na rok 2012 s výhľadom na roky 2013-2014 

Rozpočet obce na rok 2012 s výhľadom na roky 2013-2014 bol vystavený na verejnej výveske a zo 

strany občanov neprišli žiadne námietky ani pripomienky. Starosta obce otvoril diskusiu k rozpočtu. 

Finančná komisia odporučila schváliť rozpočet a hlavná  kontrolórka nemala námietky. Po diskusii 

a dohode v jednotlivých položkách dal starosta hlasovať za predložený návrh rozpočtu.  

V príjmovej časti     423.468,- eur 

Vo výdavkovej časti    423.468,- eur 

,,Za“ takýto vyrovnaný rozpočet hlasovalo všetkých 6 prítomných poslancov. 

Osobitne sa hlasovalo za: 

- poskytnutie finančného príspevku pri narodení dieťaťa matke, obyvateľke obce Podbiel, 

trvale bývajúcej v obci Podbiel z rozpočtu obce vo výške  170,- eur. Hlasovaním ,,za“ bolo 6 

prítomných poslancov.   

- poskytnutie finančného daru občanom obce Podbiel, trvale bývajúcim v obci Podbiel pri 

príležitosti životného jubilea - dožitia sa 70,75,80 a viac rokov vo výške 15,- eur vo forme 

poukážky na odber tovaru v predajni COOP Jednota Podbiel. Hlasovaním ,,za“ 6 

prítomných poslancov. 

- poskytnutie finančného daru občanom obce Podbiel, poberateľom starobného a predčasného 

starobného dôchodku, trvale bývajúcim v obci Podbiel vo výške 7,- eur vo forme poukážky 

na odber tovaru v predajni COOP Jednota Podbiel pri príležitosti mesiaca úcty starším 

občanom. Hlasovaním ,,za“ bolo 6 prítomných poslancov.  

Rozpočet obce tvorí prílohu zápisnice. 

 

K bodu číslo 10: Schválenie návrhu všeobecne záväzného nariadenia obce o poskytovaní 

dotácií školám a školským zariadeniam  

Navrhované VZN bolo vystavené na verejnej výveske v zákonom stanovenej lehote. Na jeho 

úpravu neprišli zo strany občanov ani poslancov žiadne pripomienky. Finančná komisia súhlasí 

s predloženým návrhom, hlavná kontrolórka nemala pripomienky. Pred hlasovaním starosta obce 

upozornil poslancov, že na schválenie návrhu je potrebná 3/5 väčšina prítomných poslancov. 

Hlasovaním ,,za“ predložený návrh bolo všetkých 6 prítomných poslancov. 

 

K bodu číslo 11: Schválenie návrhu všeobecne záväzného nariadenia obce o poskytovaní 

dotácií z rozpočtu obce 

Navrhované VZN bolo vystavené na verejnej výveske v zákonom stanovenej lehote. Na jeho 

úpravu neprišli zo strany občanov žiadne pripomienky. Finančná komisia odporučila v článku 4 

ods.1 zmeniť výšku možnej dotácie, o ktorej môže rozhodnúť sám starosta, na 200,- eur. Hlavná 

kontrolórka nemala pripomienky. Starosta obce, z dôvodu toho, že v rozpočte obce neboli 

vyčlenené finančné prostriedky na udeľovanie dotácie v priebehu rozpočtového roka, navrhol úplne 

vypustiť túto možnosť z tohto nariadenia. Vyzval predsedníčku fin. komisie, či súhlasí, aby sa 

najprv hlasovalo o tomto jeho návrhu. Na základe všeobecného súhlasu poslancov sa hlasovalo 

najprv o návrhu starostu obce. Pred hlasovaním starosta obce upozornil poslancov, že na schválenie 

návrhu je potrebná 3/5 väčšina prítomných poslancov. Hlasovaním ,,za“ predložený návrh hlasovalo 
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všetkých 6 prítomných poslancov. Hlasovaním,, za“ celé upravené nariadenie hlasovalo 6 

prítomných poslancov.  

 

K bodu číslo 12: Schválenie návrhu všeobecne záväzného nariadenia obce o určení miesta 

a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky 

Navrhované VZN bolo vystavené na verejnej výveske v zákonom stanovenej lehote. Na jeho 

úpravu neprišli zo strany občanov ani poslancov žiadne pripomienky. Starosta oznámil poslancom, 

že návrh nariadenia bol konzultovaný s riaditeľkou základnej školy vo veci termínu zápisu, s čím 

táto súhlasila. Finančná komisia súhlasí s predloženým návrhom, hlavná kontrolórka nemala 

pripomienky. Pred hlasovaním starosta obce upozornil poslancov, že na schválenie návrhu je 

potrebná 3/5 väčšina prítomných poslancov. Hlasovaním ,,za“ predložený návrh hlasovalo všetkých 

6 prítomných poslancov. 

 

K bodu číslo 13: Schválenie návrhu všeobecne záväzného nariadenia obce o zmene všeobecne 

záväzného nariadenia obce č. 1/2008 o podrobnejších podmienkach výrubu drevín 

Navrhované VZN bolo vystavené na verejnej výveske v zákonom stanovenej lehote. Na jeho 

úpravu neprišli zo strany občanov ani poslancov žiadne pripomienky. V diskusii predsedkyňa fin. 

komisie predniesla odporúčajúce stanovisko komisie na schválenie návrhu. Hlavná kontrolórka 

nemala pripomienky. Pred hlasovaním starosta obce upozornil poslancov, že na schválenie návrhu 

je potrebná 3/5 väčšina prítomných poslancov. Hlasovaním ,,za“ predložený návrh bolo všetkých 6 

prítomných poslancov. 

 

K bodu číslo 14: Schválenie komunitného plánu obce  

Komunitný plán sociálnych služieb obce Podbiel vypracovala firma SCARABEO-SK, s.r.o. 

z Banskej Bystrice na základe uzavretej zmluvy. Zmluvný vzťah bol schválený obecným 

zastupiteľstvom. S návrhom plánu sa poslanci a občania mohli oboznámiť v priebehu 2 mesiacov. 

Písomný návrh bol k dispozícii na obecnom úrade, a bol vyvesený aj na web stránke obce. 

V diskusii nikto z prítomných nemal pripomienky k návrhu. Pred hlasovaním starosta obce 

upozornil poslancov, že na schválenie návrhu je potrebná 3/5 väčšina prítomných poslancov. 

Hlasovaním ,,za“ predložený návrh hlasovalo všetkých 6 prítomných poslancov. 

 

K bodu číslo 15:  Prerokovanie petície občanov   

Na obecný úrad bola dňa 13.12.2011 doručená petícia občanov časti obce Ulica, ktorí nesúhlasia so 

zámerom prekrytia obecného potoka. Starosta obce skonštatoval, že táto petícia nespĺňa náležitosti 

petície v zmysle zákona č. 85/1990 Zb. o petičnom práve. Petícia však napriek tomu bola 

prerokovaná stavebnou komisiou, ktorá konštatovala, že vyhotovený projekt zohľadňuje všetky 

požiadavky, ktoré podpísaní občania namietali v petícii. Predseda komisie preto predniesol 

stanovisko komisie, ktoré odporúča projekt realizovať po etapách, pričom občania po realizovaní 

prvej etapy od zastávky autobusu Zuberec po odbočku na Lány budú mať možnosť posúdiť 

skutočný stav projektu. V závislosti na posúdení skutkového stavu sa môže rozhodnúť (za účasti 

občanov), či bude vhodné pokračovať v realizácii projektu na celom úseku potoka. V diskusii 

vystúpil Ing. Ladislav Krupa, ktorý vyhlásil, že zastupuje podpísaných občanov (ničím toto 

oprávnenie nepreukázal) a povedal, že potok treba zachovať, má ekonomický a hospodársky 

význam. Upozornil na ostatné obce v okolí, ktoré zaústili obecné potoky do potrubia, kde je 

predpoklad upchania a následného zaplavenia obce. Hovoril, že pri záplavách spodná voda 

z lokality Lány preteká do ich dvorov a bolo by potrebné vodu odviesť do potoka. Poslanec 

Slavomír Korčuška hovoril, že v ankete sa každý občan mohol vyjadriť a mohli povedať, či sa im to 

páči alebo nepáči. Väčšina tak nespravila. V roku 2011 bol prekopaný odvodňovací kanál cez Lány 

smerom k dreveniciam a povrchová voda sa vlieva do miestneho potoka. Poslanec Pavol Lofaj sa 
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spýtal, že keď bude potok zakrytý, či sa kúpi snežná fréza na odhŕňanie chodníka. Po diskusii sa  

hlasovalo tak, ako navrhla stavebná komisia. Na návrh starostu obce vzali poslanci petíciu na 

vedomie a odporučilo obecnému úradu postupovať v zmysle návrhu stavebnej komisie. „Za“ tento 

návrh hlasovali 5 poslanci, 1 sa zdržal hlasovania.  

 

K bodu číslo 16: Žiadosti občanov  

Žiadosť Jozefa Lofaja, Podbiel č. 214, ktorý žiadal zámenu pozemkov pod cestou v lokalite Pod 

Pálenicou. Obci Podbiel ponúkol parcely C-KN pod cestou vo výmere spolu 95,32 m
2
, ktoré žiadal 

zameniť za výmeru 203,5 m
2
 v lokalite Mlynisko, pričom rozdiel vo výmere chcel doplatiť obci po 

1,4 euro/m
2
. K tomuto sa vyjadrila finančná komisia, s navrhovaným riešením žiadosti nesúhlasí a 

odporúča obecnému úradu dojednať so žiadateľom o zámenu inú, výmerou podielu primeranú 

parcelu. Poslanci sa priklonili k tomuto návrhu odloženia žiadosti. Hlasovaním ,,za“ odklad žiadosti 

bolo všetkých 6 prítomných poslancov.  

 

K bodu číslo 17: Interpelácie poslancov a občanov   

Nikto z poslancov, ani z prítomných občanov nemal žiadne pripomienky alebo návrhy. 

 

K bodu číslo 18: Záver 

Starosta obce poďakoval prítomným poslancom a občanom za účasť a ukončil rokovanie obecného 

zastupiteľstva.  
 

 

Overovatelia zápisnice:        Ing. Iveta Kanderková     ............................ 

   

                                            Pavol Lofaj                                 ............................ 

      

 

 

 

   JUDr. Jozef Domiňák  

                 starosta  obce 

  

 

Prílohy: - uznesenie číslo 1/2012 

   - pozvánka 1 ks 

  - prezenčné listiny 2 ks 

- Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za obdobie 4. štvrťroka 2011 

- Programový rozpočet Obce Podbiel na rok 2012 s výhľadom na roky 2013-2014 

- VZN obce o poskytovaní dotácií školám a školským zariadeniam 

- VZN obce o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce  

- VZN obce o o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej    

dochádzky 

- VZN obce o zmene všeobecne záväzného nariadenia obce č. 1/2008 

- prerokované žiadosti 

- petícia občanov 

- informácia starostu obce o plnení uznesení obecného zastupiteľstva    


